
Zápisnica  z rokovania AS Fakulty PEDAS 
Dňa: 26.06.2023 

Miesto a čas rokovania: BG 2A1 (Aula Datalan) o 08:30 hod.  

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  je prítomných 16 z 21 členov AS FPEDAS  

Hostia: podľa prezenčnej listiny (3) 

Program rokovania: 

1) Otvorenie 
2) Návrh rozpočtu FPEDAS na rok 2023 (materiál č. 01) 
3) Návrh zmeny organizačnej štruktúry FPEDAS (materiál č. 02) 
4) Rôzne 

K jednotlivým bodom rokovania bol elektronicky spolu s pozvánkou  zaslaný 
podkladový materiál (15.06.2023) v súlade s čl. 7 ods. 11 Rokovacieho poriadku FPEDAS 
(ďalej len „RP AS FPEDAS“).  

V úvode  predsedníčka AS FPEDAS doc. Ing. JUDr. A. Novák Sedláčková, PhD. otvorila 
zasadanie AS FPEDAS, privítala  senátorov, hostí a pána dekana prof. Ing. M. Poliaka, PhD. 

Bolo skonštatované, že vzhľadom na počet prítomných senátorov AS FPEDAS je senát 
uznášania schopný pre všetky body programu v súlade s čl. 7 ods. 16 RP AS FPEDAS, pretože 
je prítomných 16 zo súčasných 21 senátorov. Následne bol schválený program zasadania 
všetkými zúčastnenými senátormi (16). 

Uznesenie č. 2023/3/1: „AS FPEDAS Žilinskej univerzity v Žiline schválil návrh 
programu rokovania AS FPEDAS v zmysle čl. 7 ods. 18 Rokovacieho poriadku AS 
FPEDAS.“ 

Druhým bodom zasadania bol návrh rozpočtu FPEDAS na rok 2023. Pán dekan odprezentoval 
návrh rozpočtu. Podrobné predstavenie návrhu rozpočtu sa konalo dňa 20.06.2023 na stretnutí 
senátorov a verejnosti v zasadačke BF 426. Následne sa otvorila diskusia, kde vystúpila ako 
prvá pani profesorka Tatiana Čorejová, s návrhom na podanie návrhu na úpravu vnútorného 
predpisu UNIZA v oblasti financovania štrukturálnych projektov, kde je vysoká miera delenia 
prostriedkov v prospech  rektorátu až vo výške 30%. Následne vystúpil v diskusií pán docent 
Martin Jurkovič s otázkou ohľadom excelentného pracoviska a spôsobu „započítavania“ 
publikácii v 1.qvartile WOS. Profesor Radovan Madleňák by do budúcna navrhoval vytvoriť 
na dekanáte fond na marketingové účely, z ktorého by sa platila propagácia katedier a fakulty 
(hlavne informačné materiály). V diskusii následne vystúpili pán profesor Jozef Gnap, profesor 
Tomáš Klieštik a docent Martin Kendra. Pán dekan zodpovedal všetky otázky. Následne sa 
prešlo k hlasovaniu, kde všetci zúčastnení senátori boli za návrh rozpočtu FPEDAS na rok 
2023.  

Výsledky hlasovania- prítomných 16 členov, za uvedený návrh hlasovalo 16 členov.  

Uznesenie č. 2023/3/2: „Akademický senát Fakulty prevádzky a ekonomiky dopravy 
a spojov Žilinskej univerzity v Žiline schválil v súlade s § 13f ods. 1 písm.f) Štatútu 
Žilinskej univerzity v Žiline  ako aj v súlade s §8 ods. 10 písm.g) Štatútu Fakulty 
prevádzky a ekonomiky dopravy a spojov Žilinskej univerzity v Žiline  Rozpočet  Fakulty 
prevádzky a ekonomiky dopravy a spojov Žilinskej univerzity v Žiline na rok 2023.“ 



 

Tretím bodom zasadnutia bol Návrh zmeny organizačnej štruktúry FPEDAS. Pán dekan 
odprezentoval zmeny v organizačnej štruktúre a následne sa pristúpilo k hlasovaniu, kde všetci 
zúčastnení senátori boli za.   

Výsledky hlasovania- prítomných 16 členov, za uvedený návrh hlasovalo 16 členov. 

Uznesenie č. 2023/3/3: „Akademický senát Fakulty prevádzky a ekonomiky dopravy 
a spojov Žilinskej univerzity v Žiline schválil v súlade s § 13f ods. 1 písm.a) Štatútu 
Žilinskej univerzity v Žiline  ako aj v súlade s §8 ods. 10 písm.a) Štatútu Fakulty 
prevádzky a ekonomiky dopravy a spojov Žilinskej univerzity v Žiline zmenu Smernice 
č. 5 Organizačný poriadok Fakulty prevádzky a ekonomiky dopravy a spojov Žilinskej 
univerzity v Žiline (Dodatok č. 14).“ 

 
Posledným bodom rokovania AS FPEDAS bolo rôzne, kde vystúpil pán doc. Ing. Martin 

Kendra, PhD. s otázkou na zmenu spôsobu evidencie dochádzky na pracovisku, teda upustenie 
od fyzického čipovania sa, a to z dôvodu zvýšenej byrokratickej záťaže pri vykazovaní 
dochádzky v rámci projektov.  Pán dekan prisľúbil predniesť túto požiadavku na kolégiu 
rektora. Pán docent Martin Kendra bol zároveň poverený vykonaním prieskumu ako funguje 
systém evidencie dochádzky na ostatných vysokých školách na Slovensku.  

Pani profesorka Tatiana Čorejová sa zaujímala o to, či sa plánuje v blízkej budúcnosti 
revitalizácia vnútrobloku FPEDAS.  

A pán profesor Radovan Madleňák sa zaujímal o možnosť vybudovania nabíjacích staníc 
pre elektromobily.  

V závere rokovania poďakovala predsedníčka členom AS FPEDAS za ich svedomitú prácu 
a uviedla, že najbližšie riadne rokovanie AS FPEDAS bude v októbri 2023. 
 

V Žiline 26.06.2023 

Zápisnicu vyhotovil: Ing. Vladimír Šalaga, PhD. 

overila predsedníčka AS FPEDAS: doc. Ing. JUDr. A. Novák Sedláčková, PhD. 


